



Branch 1's Weekly Parents' Newsletter

Term 1

Thursday 19th October 2017

New Teachers

This week we were joined by 2 new Teachers:

Ms Allyson in Class 2C, who replaces Mr Ali

Ms Nermeen our new Year 1 Arabic and Islamic Teacher, who replaces Ms Hadeel.

We are very pleased to have them with us and hope your children are enjoying having them as their new teachers,

Parents of Class 2 C have the opportunity to meet with Ms Allyson, as a collective group, on Sunday at 3pm

معلمات جدد

لقد انضم إلينا هذا الأسبوع مدرستان جديدتان:

السيدة أليسون في صف 2C، والتي تحل مكان السيد علي

السيدة نرمين في الصف الأول كمعلمة لغة عربية وإسلامية، والتي تحل مكان السيدة هديل.

نحن سعداء جداً بانضمامهم إلينا ونأمل أن يستمتع أطفالكم بهم كمعلمين جدد،

سيحظى أولياء أمور سنة 2C بفرصة مقابلة السيدة أليسون، كمجموعة جماعية، يوم الأحد الساعة 3:00 مساءً

Next Week's Half Term

Please remember that next week is a short week; school is open on Sunday and Monday only.

In keeping with other British schools, we are on half term vacation Tuesday 24th - Thursday 26th Inclusive.

School will resume as usual on Sunday 29th October.

إجازة نصف الفصل - الأسبوع المقبل

يرجى تذكر أن الأسبوع المقبل هو أسبوع قصير. المدرسة مفتوحة يومي الأحد والاثنين فقط.

تماشياً مع المدارس البريطانية الأخرى، ستكون عطلة نصف الفصل من الثلاثاء 24 أكتوبر إلى الخميس 26.

سوف تستأنف المدرسة كالمعتاد يوم الأحد 29 أكتوبر.

Trips

We have the following trips approved by ADEC for this term.

الرحلات

وافق مجلس أبوظبي للتعليم على الرحلات التالية لهذا الفصل.

<p>Year 1 Khalifa Park 21/22 November Year 2 Fire Station 28/29 November Year 3 Falcon Hospital 20/21 November Year 4 Pizza Express 26-29 November Year 5 Science Festival 19/16 November Year 6 Sheikh Zayed Museum 27-29 November Year 7 Louvre 15th November</p> <p>Please note that any child who is not behaving in school will not be allowed to attend the trip, on health and safety grounds. This is non negotiable.</p>	<p>السنة 1 حديقة خليفة 21/22 نوفمبر السنة 2 محطة الإطفاء 28/29 نوفمبر السنة 3 مستشفى الصقور 20/21 نوفمبر سنة 4 بيتزا اكسبريس 26-29 نوفمبر السنة 5 مهرجان العلوم 19/16 نوفمبر السنة السادسة متحف الشيخ زايد 27-29 نوفمبر السنة 7 متحف اللوفر 15 نوفمبر</p> <p>يرجى ملاحظة أن أي طفل لا يتصرف بشكل لائق في المدرسة لن يسمح له بالذهاب إلى الرحلة، لأسباب تتعلق بالصحة والسلامة. وهذا الأمر غير قابل للتفاوض.</p>
<p>ADEK's Year 4 'A Question a Day' Initiative</p> <p>Parents in Year 4 should have received a message direct from ADEC last week, giving them log in details for a new initiative they have launched for Year 4.</p> <p>Each school day the children are set a question to challenge them; they start off easy at the beginning of the week and get harder as the week progresses. These must be done at home.</p> <p>The class teacher will monitor the children's participation in the project as it has to be reported to ADEC.</p> <p>If you are unclear on any aspect of this, please email Ms Crystal (br1year4leader@icschool-uae.com) or Ms Lamia (br1viceprincipal@icschool-uae.com) who are leading this initiative in school.</p> <p>There is also a guide uploaded onto the Google Drive Homework Folder.</p>	<p>مبادرة مجلس أبو ظبي للتعليم للصف الرابع (سؤال كل يوم)</p> <p>من المفترض أن يكون أولياء أمور في السنة الرابعة قد تلقوا رسالة مباشرة من مجلس أبوظبي للتعليم في الأسبوع الماضي، مما يتيح لهم تسجيل الدخول في مبادرة جديدة أطلقوها للسنة الرابعة.</p> <p>في كل يوم دراسي يتم وضع سؤال للتحدي للأطفال؛ حيث تبدأ الأسئلة السهلة في بداية الأسبوع وتصبح أكثر صعوبة مع تقدم الأسبوع. يجب أن يتم ذلك في المنزل.</p> <p>سيقوم معلم الصف بمراقبة مشاركة الأطفال في المشروع كما سيقوم بإبلاغ مجلس أبوظبي للتعليم.</p> <p>إذا كان أي جانب من هذه الجوانب غير واضح، يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني مع السيدة كريستال (br1year4leader@icschool-uae.com) أو السيدة لمياء (br1viceprincipal@icschool-uae.com) اللتان تقودان هذه المبادرة في المدرسة.</p> <p>وهناك أيضا دليل تم تحميله على مجلد الواجبات المنزلية في مشغل جوجل.</p>
<p>Parents Workshops</p> <p>On Sunday at 4pm we have the rescheduled Reading and Reading Eggs workshop aimed at parents of Years 3-6. This starts at 4pm</p>	<p>ورش عمل أولياء الأمور</p> <p>لقد قمنا بإعادة جدولة ورشة عمل القراءة وريدنغ إجز والتي تستهدف أولياء أمور السنة 3-6. تبدأ هذه الورشة عند الساعة 4:00 يوم الأحد</p>

<p>Please register for a place via Stephanie on Reception - in person, by phone or by emailing her on br1reception@icschool-uae.com</p>	<p>يرجى التسجيل للحصول على مكان عبر ستيفاني على الاستقبال - شخصياً، عن طريق الهاتف أو عن طريق البريد الإلكتروني الخاص بها على br1reception@icschool-uae.com</p>
<p>Moral Education</p> <p>All UAE schools have implemented a new Moral Education curriculum under the directive of His Highness Sheikh Mohamed bin Zayed Al Nahyan, Crown Prince of Abu Dhabi and Deputy Supreme Commander of the UAE Armed Forces. At ICS Branch 1 each student from Year 2 to Year 7 has one Moral Education lesson per week.</p> <p>The four main objectives of implementing Moral Education into the curriculum are:</p> <ul style="list-style-type: none"> -To build character traits and skills that will prepare students for adult life. -To instill ethical and practical values such as tolerance, honesty, dignity, respect and humility. -To encourage students to be engaged members of their community. -To teach students about culture and it's value both in the UAE and in the wider world. <p>We encourage you to open discussion with your child about the Moral Education units that they will be learning about, starting from next week, and be actively involved with any home learning tasks that may be set.</p> <p>More information will be placed in the parents drive over the weekend. A link will be sent to alert you.</p>	<p>التربية الأخلاقية</p> <p>نفذت جميع المدارس في دولة الإمارات العربية المتحدة منهجاً جديداً للتعليم الأخلاقي بتوجيه من صاحب السمو الشيخ محمد بن زايد آل نهيان ولي عهد أبوظبي نائب القائد الأعلى للقوات المسلحة الإماراتية. سيحصل طلاب مدرسة انترناشونال كومينتي الفرع -1- من الصف الثاني إلى الصف السابع على درس في التعليم الأخلاقي مرة واحدة في الأسبوع.</p> <p>والأهداف الرئيسية الأربعة لتنفيذ التعليم الأخلاقي في المناهج الدراسية هي:</p> <ul style="list-style-type: none"> - بناء الصفات الشخصية والمهارات التي من شأنها إعداد الطلاب لحياة الكبار. - غرس القيم الأخلاقية والعملية مثل التسامح والصدق والكرامة والاحترام والتواضع. - تشجيع الطلاب على الانخراط في المجتمع. - لتعليم الطلاب عن الثقافة وأنها قيمة سواء في دولة الإمارات العربية المتحدة أو في العالم الأوسع. <p>نحن نشجعكم على فتح نقاش مع طفلكم حول وحدات التعليم الأخلاقي التي سوف يكون التعلم عنها، ابتداءً من الأسبوع المقبل، والمشاركة بنشاط مع أي من مهام التعلم المنزلي التي يمكن تحديدها.</p> <p>سيتم وضع المزيد من المعلومات في مشغل جوجل لأولياء الأمور خلال عطلة نهاية الأسبوع. سيتم إرسال رابط لتبنيهم.</p>
<p>This Week's Winners</p> <p>House Team champs this week are Horse House. Congratulations to them all.</p> <p>Stars of the Week were nominated for a range of different reasons. Well done to them all.</p>	<p>الفائزين لهذا الأسبوع</p> <p>أبطال فرق البيوت هذا الأسبوع هو بيت الحصان. تهانينا لهم جميعاً.</p> <p>تم ترشيح نجوم الأسبوع لمجموعة من الأسباب المختلفة. عمل جيد للجميع</p>

SCF - Self Confidence

We saw loads of great examples of self confidence around the school this week; pictures will be added to Facebook this weekend. Well done also to those children who were awarded their class certificate this week.

إطار كفاءة الطلاب- الثقة بالنفس

رأينا الكثير من الأمثلة على الثقة بالنفس في المدرسة هذا الأسبوع. سيتم إضافة الصور على الفيسبوك في نهاية هذا الأسبوع. نود القول أحسنتم أيضاً لأولئك الأطفال الذين حصلوا على شهادة الكاس هذا الأسبوع.

Community Events

Bounce Offer

On Saturday, October 21st 1pm - 3pm Bounce (at Marina Mall) are offering ICS families the following :

General Access_- AED60 per person

(Discounted from the rack rate of AED80)

General Access with attractions: Zip line, quick drop and slide - AED100 per person (Discounted from the rack rate of AED120)

Parents need to book this online in advance to secure the slots, and use the code #1-ICS60 for the discount or showing it when attending .

Free Multimedia Exhibition is an awareness program that will open countdown to zero: Defeating diseases in the Galleria Mall On AL Maryaa island starting from October 15 till November 15

Race The Dash

Want to inspire your children to get active and have fun with their friends?

A community sport and wellness event, encouraging teamwork • A short distance relay race for children aged between 5-13 years • 3 age categories and appropriate distances • Accessible for all levels of fitness

فعاليات المجتمع

عرض باونس

يوم السبت، 21 أكتوبر - 1:00 حتي 03:00
باونس (في مارينا مول) تقدم لعائلات انترناشونال كومينتي ما يلي:
الدخول العام - 60 درهم إماراتي للشخص الواحد (مخفضة من سعر 80 درهم)

الوصول العام مع عوامل الجذب: الخط المتعرج ، وانخفاض سريع والتزحلق - 100 درهم للشخص الواحد (مخفضة من 120 درهم) على أولياء الأمور الحجز لهذا عبر الانترنت مقدما لتأمين الأماكن. واستخدام الكود #1-ICS60 للحصول على الخصم أو إظهاره عند الحجز من المركز.

معرض الوسائط المتعددة المجاني هو برنامج توعوي الذي سيفتح العد التنازلي إلى الصفر: هزيمة الأمراض في مول غاليريا في جزيرة الماريه ابتداءً من أكتوبر 15 حتى نوفمبر 15

سباق داش

هل تريد أن تلهم أطفالك للحصول على نشاط والمتعة مع أصدقائهم؟
فعالية الرياضة والرفاهية المجتمعية، وتشجيع العمل الجماعي • سباق تتابع المسافة القصيرة للأطفال الذين تتراوح أعمارهم بين 5-13 سنوات • 3 فئات عمرية مسافات مناسبة • يمكن الوصول لجميع مستويات اللياقة البدنية

10 نوفمبر 2017 في حديقة أم الإمارات

10th Nov 2017 in UMM AL EMARAT PARK

FIND OUT MORE WWW.RACETHEDASH.COM

WWW.RACETHEDASH.COM لمعرفة المزيد

